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Referat FAU-møte 5. mars 25 

Til stede: Thomas (rektor), Karoline (sosiallærer), Magnus (1.trinn.), Karl (1. trinn), Lars (2.trinn), 
Kristin (3.trinn), Elise (3. trinn), Ellen (5. trinn), Claudia (5. trinn), Audun (6. trinn) 

4. og 7. trinn var ikke til stede pga foreldremøter. 

 

1. Skolens ledelse har ordet 

• Fraværsmeldinger via skolemelding appen – hva slags informasjon er det behov for? 
(plikter og forventninger) 

Svar fra Rektor: 
Skolen ber om årsak til fravær for å avdekke om de må gjøre tiltak i tilfeller med smittsomme 
sykdommer.  

Skolen har i flere tilfeller opplevd at  foreldre lyver om årsak til fravær, og melder om sykdom 
mens de i virkeligheten er på ferie. Har man mer enn 10 dager ureglementert fravær i løpet av et 
skoleår, skal skolen skrive barnet ut av skolen. Dette fordi det er ventelister til alle trinn på Jeriko.  
Det er ikke ønskelig at barn får beskjed om å lyve om årsak til fravær av foreldre. Barn skal kunne 
få fortelle om opplevelser til andre uten å måtte passe på hva de sier. Hvis man har hatt ugyldig 
fravær så blir senere søknader om fravær avslått, selv om det er gyldig grunn. Hvis man blir syk 
på ferie, og melder fravær til skolen fordi f.eks flyreisen hjem må utsettes, har skolen rett til å be 
om å se se opprinnelig flybillett (for å se at hensikten var å reise hjem tidligere)  

Det oppfordres at både skolen og forelde er bevisste på ordlyd i skolemeldinger. Noen ganger er 
det kanskje bedre å ta en telefon. Dette oppfordres klassene til å diskutere i foreldremøtene med 
lærerne.  

• Orienteringssak - Elevenes læringsmiljø 

Rektor viste resultatene av undersøkelsen fra 5-7 trinn. Undersøkelsen viste blant annet at: 

a) Trivsel på skolen er stabil 
b) Mobbing har økt 
c) Trygghet i klasserommene har økt 
d) Faglig utfordringer har falt litt 

Jeriko har generelt høy trivsel, med et snitt på 4,1 (5 er best), sammenlignet med bydelen og 
Oslo. Mobilforbudet har hatt en positiv virkning på miljøet. Skolen har også gjennomført 
elevsamtaler i etterkant av undersøkelsen, og i disse er det ingen av elevene som sagt at de blir 
mobbet. Mobbetallene er høye spesielt på 5. trinn, og der er det satt inn tiltak. Kontaktlærer 
jobber tett med situasjoner og barn/foreldre.  

• Jerikos verdier 

Rektor orienterte om verdiarbeidet som skolen nå gjør, på bakgrunn av verdiene respekt, omsorg, 
ærlighet/redelighet, likeverd og ansvarlighet. Skolen planlegger en tegnekonkurranse for barna 
for å velge symboler (maskoter) for verdiene. Målet er å ha plakater klare til skolestart i august.  

Det ble gjort en øvelse der FAU skrev opp hva vi legger i de ulike verdiene sett fra foreldre, barna 
og skolens side. Dette ble notert på gule lapper, som skolen tar med seg i det videre arbeidet. 
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2. Omdisponering av resterende midler fra Sparebankstiftelsen (157500 – 145000 = 12500 kr 
disp.) 
Det ble besluttet at Claudia sender en mail til Oslo Bygg, og ber om alternativer på hva som er 
mulig å kjøpe for den summen 

3. Søknad om tilskudd fra frivillighetsmidler i Bydel Alna – sendt 
Lars har sendt søknad om frivillighetsmidler for neste skoleår, og svar kommer i slutten av april. 

4. 17. mai planlegging – informasjonen til klassene; budsjett vedtakelse 
Forslaget til budsjett for 17. mai 2025, kr 8500 ble vedtatt. (samme beløp som året før) 

Arrangementskomiteen har besluttet at de skal ha felles Vipps løsning for FAU og koret, og det 
skal brukes FAU sin Vipps. De har også besluttet å øke prisen på enkelte varer, noe som ble 
diskutert om er nødvendig. Viktig at det ikke blir for dyrt. Målet med salget på 17. mai er å dekke 
utgiftene til Halloween festen.  

Det er som alltid behov for 2 kaker og 2 premier fra hver klasse, og alle klassekontakter må 
informere om dette i sine klasser. Claudia sender ut en tekst om dette som alle 
klassekontaktene kan benytte. 

5. Natteravn med Lindeberg skole 
Det er usikkerhet om når Jeriko skal gå natteravn, og hvordan dette organiseres. Det finnes en 
Sharepoint side med informasjon, men Jeriko har foreløpig ikke tilgang. Det ble besluttet at 
Audun skaffer kontaktnummer til FAU Lindeberg skole og videreformidler til Claudia. Foreløpig 
ser det ut til at Jeriko sine datoer er: 28. mars, 11. april, 25 april, 9. mai, 23 mai 13. juni.  Det ble 
besluttet at vi fordeler datoene mellom 1. og 6. trinn, og at 1. trinn tar første dato, 2. trinn andre 
dato osv.  

6. Hva gjør du som FAU-representant? 

• 1. trinn: Har laget Spond gruppe for foreldrene og har god erfaring med det. De har 
ikke hatt noen henvendelser fra foreldre utenom foreldremøter. Har vennegrupper og 
klassebursdager, og det varierer veldig med deltakelse og engasjement på disse 

• 2. trinn: Har også vennegrupper. De har faste klassebursdager fire ganger i året. Har 
heller ikke mye henvendelser fra foreldre utenom foreldremøter 

• 3. trinn: Har vennegrupper og klassebursdager. Foreldrene tar selv initiativ til 
klassebursdager og organiserer seg imellom. Dette har fungert bra. Vennegruppene 
varierer også her mye, og i enkelte grupper stopper det helt opp. Har i de tilfellene 
informert lærer, som tar det med foreldre i foreldresamtaler. Har hatt mammatreff, 
samt et ekstra foreldremøte pga utfordringer med jentemiljøet i klassen. Planlegger 
sosialt treff med foreldre og barn til våren med slåball på fotballbanen. Har en del 
henvendelser fra foreldre som går på konkrete tilfeller med eget barn.  

• 5. trinn: Har hatt møter med skolen og mobbeombudet pga utfordringer med 
mobbing. Dette har eskalert fra 1. trinn og oppover. Har hatt mammatreff, pappatreff 
og har egen sosialkomite som arrangerer sosiale treff med foreldre og barn, f.eks. tur 
til Grønlihytta. 

 

Neste FAU-møte: 02.04.2025, kl. 17:30 


